
TURISTIdKA ZAJEDNICA OPEINE TAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel: +385(0)52383727 fax: +385(0)52383728 e-mail: info@,infofazana.hr www.infol'azana.hr

ZAPISNIK

s 1. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaLana koja je odrLana
9. kolovoza 2024. godine s podetkom u 10,00 sati u Vijednici Op6ineFaZana,43. istarske divizije
8,FaLana.

PRISUTNT iINNOVT:
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovii
- Damir Koste5id
- Tercza Kesovija Lupetina

Sandra Percan Radolovii
- Ivan Tekovid

ODSUTNI .T,ANOVT:
- Radomir Kora6 - predsjednik Turistidke zajednice Op6ine FaZana

Silvano Benusi
- Danijel Peru5ko

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovid - direktorica Turistidke zajednice Opiine FaLana
- BarbaraPular - djelatnica Turistidke zajednice Op6ine Falana

Radomir Kora6, predsjednikTzo FaZana ispridao se Sto zbog poslovnih obavezane moile
prisustvovati 1. Sjednici Turistidkog vije6a i imenovao je gospodina Rolanda Cinkopana
Zamjenrkom Predsjednika Turistidke zajednice OpdineFaZana da predsjedava Sjednicom.
Gospodin Cinkopan pozdravio je prisutne. Zatim je konstatirao da na Sjednici prisustvuje 6 od 9

dlanova te da postoji kvorum zapravovaljano donoSenje odluka.

Trazapisni(,arku predlaZe Barbaru PuLar, Sto su prisutni usvojili.
Clanovi Vije6a su uz poziv dobili i sljede6i Dnevni red:

1. Usvajanje Zapisnrkasa 24. Sjednice Turistidkog vije6a
2. Savjetovanje s javno56u o Nacrtu pravilnika o pokazateljimaza pradenje razvojai

odrZivosti turizma, Pravilniku o metodologiji rzrade plana upravljanja destinacijom i
Pravilniku o metodologij i izraduna prihvatnog kapaciteta

3. Odluka Turistidkog vijeia o donaciji prihoda ostvarenog prodajom jelana Valbandon
Open-u ispod dripnje

4. Zamolba Kulturno- umjetnidkog dru5tva,,Ulika" Faiana za donacijom
5. Sudjelovanje na turistidkim sajmovima u 2025. godini
6. Razno

Gospodin Cinkopan upitao je prisutne imaju li primjedaba ili dopunu Dnevnog reda. Buduii da se

nitko nije javio zarijed, gospodin Cinkopan daje na glasanje predloZeni Dnevni red.

dlanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:



Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,zao'; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2&oo ) gospoda
Sandra Percan Radolovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 24. Sjednice dlanovi Vijeda dobili su uz poziv za Sjednicu. Gospodin Cinkopan upitao
je prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za ijei,,
predlaLe da se Zapisnik s 24. Sjednice usvoji.
Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,za'o; gospodin
Damir Kostesii glasao je ,,zao", gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2d" i gospoda
Sandra Percan Radolovid glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik sa 24. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 pozdravlja prisutne dlanove, zatim navodi da su na temelju Zakona o turizmu
na javnoj raspravi tri prijedloga dokumenata temeljem kojih turistidke zajednice trebaju napraviti
Plan upravljanja destinacijom. To su: Nacrt prijedloga pravilnika o metodologiji izraduna
prihvatnog kapaciteta, Nacrt prijedloga pravilnika o metodologiji izrade plana upravljanja
desiinacijom te Nacrt prijedloga pravilnika o pokazateljima za pradenje razvoja i odrZivosti
turizma. Nakon Javne rasprave, Ministarstvo 6e ih usvojiti te 6e lokalne turistidke zajednice imati
obavezu da ih provedu tijekom 2025. godine. Ujedno je informirala prisutne dlanove da su
direktori narazini istarske Zupanije odrZali sastanak, te su poslati svoje miSljenje Ministartsvu uz
navodenje argumenata zbog d,ega smatraju da ie provedba biti znad,ajno oteLana, & u nekim
dijelovima skoro pa neizvediva. Vijeinici su taj dopis dobili uz poziv na Sjednicu.
Gospodin Cinkopan upitao je koja je svrha tog pravilnika
Gospoda Perokovid odgovorila je da je namjera Ministarstva da se temeljem prikupljenih
podataka donesu odluke o daljem ruzvoju i pokrene postupak upravljanja destinacijom.
Gospodin Koste5i6 upitao je da li bi OpiinaFaLana morala provoditi usvojen Plan upravljanja
destinacijom.
Goospoda Perokovi6 odgovorila je negativno.

Gospodin Cinkopan napominje da je ovo bilo na nivou informacije i da se ne glasa.

AD 3.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 navodi da je TZ Falana do5la zamolba NK Valbandon 72 za sponzorstvo u
organizaciji turnira 2025. godine. Ujedno su predloZili da se to, ukoliko je mogu6e poveZe s
manifestacijom Valbandon Open ispod dripnje na kojoj 6e i sami sudjelovati. Gospoda Perokovid
Dalje obja5njava da se ove godine priprema jadi program manifestacije Valbandon Open ispod
dripnje, koji 6e se odrZavati dva dana i da je nastao problem oko pripremanja mega Uipnje za
posjetitelje. Na Valbandonskoj plaLi su dva ugostitelja koji imaju koncesiju za pru1anle
ugostiteljskih usluga, te je s jednim od njih dogovoreno da 6e raditi mega dripnju, ali samo prvi
dan odrlavanja manifestacije. Obzirom da drugi ugostitelj nije zainteresiran za sudjelovanje u
manifestaciji, a nismo dobili od Nadelnika odobrenje za sudjelovanje dodatnog ugostitelja koji bi
napravio dripnju i prodavao pi6e, gospoda Perokovi(, predlaLe da tvrtka Family farm jdoo iz Pule
koja ima registriranu ugostiteljsku uslugu pripremi drugi dan mesnu mega dripnju. Vlasnik tvrtke,
gospodin Zajgar pristao je da naprave dripnju te da sukladno svim zakonskim propisima prodaje



porcije po dogovorenoj cijeni. TZ Falana ie platiti tro5ak pripreme dripnje, a nakon podmirenja
svih zakonskih obaveza, ostatkom novca od prodaje realizirala bi se zamolba NK Valbandon.

Bududi da se nitko nije javio za rijed, gospodin Cinkopan zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku Turistidkog vijeda da se iz prihoda ostvarenog prodajom jela na manifestaciji Valbandon
Open ispod dripnje realiziratraLeno sponzorstvo NK Yalbandonal2.

elanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5ii glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2d" ) gospoda
Sandra Percan Radolovii glasala je ,,2a"', gospodin Ivan Tekovi6 glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka Turistiikog vijeda da se iz prihoda ostvarenog prodajom jela na
manifestaciji Valbandon Open ispod iripnje realizira traieno sponzorstvo NK Valbandona
72 jednoglasno je usvojena.

AD 4.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovi6 informira prisutne dlanove da su uz materijale za sjednicu dobili zamolbu
Kulturno-umjetnidkog druStva Ulika iz Falane za pomod u donaciji sredstava za nabavu
medimurskih narodnih no5nji .

Gospodin Cinkopan upitao je da li su naveli koliko sredstava traLe.
Gospoda Perokovid odgovorila je negativno.
Gospodin Cinkopan predlaLe da se sa Kulturno-umjetnidkim dru5tvom Ulika iz FaLane sklopi
ugovor o sponzorstvu u iznosu od 1.000,00€, s napomenom da se KUD Ulika obvezuje dace
dogovorenim programom sudjelovati u FaZanskom kulturnom ljetu2025. godine.

Buduii da se nitko nije javio za ije(,, gospodin Cinkopan zatvara raspravu i daje na glasanje
Odluku da se s Kulturno-umjetnidkim druStvom;ulika izPaZane sklopi ugovor o sponzorstvu u
iznosu od 1.000,00€.

ilanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5i6 glasao je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina glasala je ,,2&" ; gospoda
Sandra Percan Radolovii glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljutak: Odluka da se s Kulturno-umjetniikim drultvom Ulika izFal,ane sklopi ugovor o

sponzorsfvu u iznosu od 1.000,00€ jednoglasno je usvojena.

AD s.)
Gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perbkovi6 informirala je prisutne dlanove da se odluku o sudjelovanju na sajmovima
mora donijeti u Sto kra6em vremenu te da se dogovorno s gospodinom Martinovi6em predlale
Vije6u da se ide na sajmove u Utrech i jedan sajam na njemadkom trZi5tu, eventualno predlaZe
Essen, obzirom da 6e Hrvatska na tom sajmu biti zemlja paftner.

Gospodin Martinovid nadovezao se na gospodu Perokovi6 i rekao da se radi o najjadem sajmu za

kampove.
Gospodin Cinkopan predloZio je da u Essen ide i predstavnik Kampa Pineta.
Gospodin Cinkopan zatvararaspravu zatim i daje na glasanje Odluku o sudjelovanju na
turistidkim sajmovima 2025. godine u Utrechu i Essenu.

dlanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljede6i nadin:



Gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospodin
Damir Koste5id glasao je ,,2a"; gospoda Tercza Kesovija Lupetina glasala je ,,2d" ; gospoda
Sandra Percan Radolovi6 glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o sudjelovanju na turistiikim sajmovima u Utrechu i Essenu u 2025.
godini jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove da se ove godine planira studijsko putovanje
na Siciliju u vremenu od 16. do 20.listopada 2024.I51o bi se avionom iz Trsta. Rekla je prisutnim
dlanovima da 6e detaljan program puta odrediti naknadno, no trebalo bi dim prije kupiti avionske
karte. Stoga moli dlanove Vije6a da tijekom sljededa tri dana prijave za putovanje. )

Gospoda Kesovija Lupetina upitala je da li se ide preko agencije.
Gospoda Perokovid odgovorila je da bi organizacija bila kombinirana te bi transfer autobusom, let
avionom i hotelski smj e5taj rczervirala agencij a.

Gospodin Cinkopan napominje da je ova todka narazini informacije, jer je odluka o putovanju
ved donesena na pro5lom Vijedu.

Pod todkom razno gospodin Cinkopan daje rijed gospodi Perokovi6, koja je ukratko informirala
prisutneostatistidkimpokazateljimazarazdoblja 1.1.-31.7.i 1.8.-7.8.2024.snapomenomdase
za2l24.godninu planirao broj nodenj aza 5Yo niZi u odnosu na2023. godinu, tako da su sda5nji
pokazatelji bolji u odnosu na plan.
Gospodin Cinkopan zamolio je gospodu Perokovid da se svim dlanovima Turistidkog vijeda
po5dlje statistika putem maila zarazdoblje 1.1.-31.7 .2024. i 1.8.-7 .8.2024.

Budu6i da se nitko vi5e nije javio za rijed,-gospodin Cinkopan zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanju, te zatvara 1. redovnu Sjednicu Turistidkog vije6a Turistidke zajednice Opiine
FaLana.

Sjednica Turistidkog vije6a Turistidke zqednice Opiine Fa1ana zavrSila je u 10:30 sati.

Zapisnldarka: Zamjenik Predsjednika
Turistidke zajednice Op6ine FaLana:

z?r 6uf
Barbara PuLar

FaLana,9. kolovoza 2024. godine

/


